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 כללי

שנה, להפיק לקחים ולתת הת אפעם בשנה חשוב  לנו ולכל ארגון ולכל תנועה במרחב, לעצור ולסכם 

שנים לקיומה של קיימא שזה  5-דגשים או חזון לשנה הבאה. זאת גם הזדמנות להרים כוסית הן ל

ישג באכזיב, עדיין קיימים. ועוד יותר מכך חיים ובועטים.  והן להקיימא,   שאנחנו, - שגיבפני עצמו ה

הביאו תוצאה שמשמעותה  העלאה או שמירה  כעשרה פעילים שבנחישות בהתמדה ובחוכמהבו ש

 על איכות  החיים.

 פירוט

 2019וחזון  2018סיכום  •

 יובל

)להבדיל  השתתפות בתהליך קבלת ההחלטות –היא  היווסדה םשל קיימא מיו סטרטגיההא -1

ם, העברת מידע בזמן ומאידך קשר עם התושבי מחד,ממאבקים על החלטות שכבר התקבלו( 

ה את עצמה  והגיעה לשיאה סטרטגיה זאת מוכיחבעת הצורך.  אלפעולה  אמת והוצאת הציבור

תחבורה, חזית הים, שגם יזמנו אנחנו,  –ונות וועדות היגוי ש 3 -ב השתתפותנוהשנה עם 

קשרים ופגישות שלנו  בנוסף ושטחים פתוחים. כמו גם נציג  וקשר קבוע שלנו  לענייני מועצה. 

איגוד ערים, אשכול גליל מערבי, חיים וסביבה, וועדה  -יים במרחבטעם שלל גורמים נוספים משפ

 הטבע ועוד.  ת, החברה להגנרט"ג מחוזית,
 

  , הצפת נושאים החוף והים בשיתוף המועצהמות חיוביות כגון שומרי על כך יש להוסיף קידום יוז -2

 ושיתופי ציבור.
 

 חזון ארגוני -3

ית נבנתה התשת ן, בהשנים הראשונות 3-ב פעם בחודשות תקופתיות שעברו מפגיש  - א     

פעם  נראה שיש להמשיך את הפגישות של הארגונית, לפעם בחודשיים ולאחרונה  פעם  ברבעון. 

'כ טוב בשנתיים 'פלוס פגישות נוספות ככל שיידרש. וועד קיימא שכלל את תום ויובל עבד סה  ברבעון,

פגישות  רפון במטרה לקדם עניינים בין הפגישות ובשל כך גם ייתשיחות טלוהאחרונות וכלל פגישות 

 של פורום קיימא הרחב.  בתכיפות 

ודרוש מישהו חדש או שניים שיחליפו אותו בוועד  ו תום עוזב את האזור )אך לא אותנו(בימים אל

 קיימא . מישהו?

אותו ו אותו הוא מקדםימא רצוי שיהיה נישה תחום אחריות, עליו הוא מופקד, לכל אחד בקי -ב       

 -ע המצב הואהוא מביא לישיבות.  כרג

 סימה  ודוד החוף והים,רכז שומרי  -י מועצה ,יובלקשר - יהודה אימייל,קבוצת ופייסבוק  - אלישע

שטחים -לביא וועד קיימא, תכנון ומשפט,-כ. נופש בצת ואכזיב, תום - רחל, באינטרנט אתר קיימא



שומרי החוף,  - טלי ם לפגישה בגשר הזיו ועוד כל מיני,אום מקוית - אדר , נחלים ומעיינות. פתוחים

 זיהום אור. 

חלק גם התהליכים עולמיים כגון ההתחממות הגלובלית. כמו כן קיימא  ייקחוחשוב שקיימא   - אלישע

 מתעלמים מהבעיה הדמוגרפית.

! ה המחוזית באכזיב הוכיחה את עצמהבעד כנסים להצגת נושאים. העבודה מול הוועד - מרים

 מציעה שנדרבן את המועצה  לצאת בקמפיין נגד שקיות ניילון.מות הגלובלית מכתרומה לעצירת התח

מתעסקים עם מה שמעניין את האנשים ובעיקר ברמה המקומית, ולא ב"מה  –)לאלישע(  – רחל

בעיה עם יש שצריך" ברמה הגלובלית. לא עובד אם זה לא תופס את האנשים, גם אם זה חשוב. 

אולי להקדיש כל ישיבה שאנחנו לא שומעים מהם. מייל שלנו שיש שם יותר מדי אנשים קבוצת האי

 לקידום נושא ספציפי. 

 .. חיבור כזה גם יגרום להם לפעולחיזוק החיבור של התושבים לשטחים הפתוחים - לביא

 שכל אחד ייעשה מה שנכון לו. נפעם,  תומך בקיום הישיבות.  - אמיר

, וצוברת תאוצה , קיימא מוכרתוהיםרי החוף מויקר הקמת קבוצת שבע - הרבה דברים טובים - תום

הכי  לא באמת מהווה ארגון גג, חושב שהישיבות הם לרוב בזבוז זמן. מציע לעבוד בצורת קמפיין.

 חשוב לעסוק בגיוס חדשים, מאוד בעד רעיון הקורס.

 ופועלים תמיד טוב שהרשויות ידעו על קיום ארגון תושבים חושבים  קיימא הינו ארגון חשוב. - טלי

 כמה שפחות זבל. להוריד צריכה. זיהום אור. - במרחב, שיחששו.  מועצה

 פתוחים צוות היגוי שטחים •

בור חשוב .דגש על השבת ת עובד טוב. שיתוף צילביא חבר בצוות העבודה. יובל ותום בהיגוי.  הצוו

של ישובים. חשוב שקיימא  חשיבות לכיווני גדילה  בור הציבור לשטחים אלו.מים לנחלים וכאמור חי

 יתנו אנרגיה לתהליך ויידעו את הציבור.

 כנס "שותפות ציבור בתכנון" •

יחד עם חיים וסביבה. ככל הנראה בנהריה. חברי קיימא תומכים בכנס ב  יוזמתכנס ראשוני שקיימא 

 .ז, אייל ריידוידוביץ'מהנדס,  - יגיעו החשוב ועצם קיומו בנהריה. חשוב שמהמועצה

 תום ויובל מול ניר גירון על הנושא.

 לא עלה לדיון - בצת •
 

ימשכו , אבל לא עלה לדיון - בחירותמינוף  מאמץ קיימא ב - קיימא בעידן המועצה  החדשה •

 המאמצים לקידום נציג שלנו בוועדת תכנון, ופורום איכות סביבה במועצה.
 

על הוצאת מסמך לראשונה בשיתוף עם צלול. בעיה ארצית. צריך להמשיך  עדכון - שפכים •

 סרטון עשה מהלך יפה.הלעשות רעש. קשה יהיה לעצור זרימה נוכחית. 

 לסיכום

תמיכה ברעיון הקורס, שיעלה  - כ בכיוון הנכון, חסר מישהו לוועד קיימא, חייבים בגיוס חדשים''סה

  בכנס תכנון באפריל. לדיון בישיבה הבאה באביב. תמיכה

 

 יובל -הביא לכתב 

 .האירוחתודה לקיבוץ  גשר הזיו על 

 


